
1 

 

Protokół Nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 7 czerwca 2024 roku 

odbytego w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Świerkowski Marek – przewodniczący komisji 

2. Barczak Dariusz– członek komisji  

3. Kurzyna Samuel – zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy  

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna – Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Miżejewska Agata – pielęgniarka środowiskowa 

5. Gorczyńska Laura – dyrektor NZOZ im. Lucjana Kwiatkowskiego w Dąbrowie Biskupiej 

6. Kilimiak Urszula – inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Opieka zdrowotna w placówkach szkolnych – pielęgniarka środowiskowa. 

3. Informacja z prowadzonej działalności NZOZ im. Lucjana Kwiatkowskiego. 

4. Koszty utrzymania i funkcjonowania świetlic za 2023 rok. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Marek Świerkowski o godz.12.00 

otworzył posiedzenie Komisji, następnie  powitał  Przewodniczącego Rady Gminy Pana Piotra 

Kołodzieja,  członków komisji , zaproszonych gości  oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Opieka zdrowotna w placówkach szkolnych. 

Pani Agata Miżejewska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Dyskusja: 
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Pani Agata Miżejewska – poinformowała komisję o profilaktyce w szkołach, pogadankach na 

temat okresu dojrzewania, poinformowała również o problemie wszawicy , o częstotliwości 

sprawdzania czystości głów w szkołach , czystość jest sprawdzana 2-3 razy w ciągu roku 

w każdej szkole na wniosek dyrektora placówki. Sprawdzane są głowy tych dzieci, od których 

jest zgoda rodziców na sprawdzenie. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał gdzie się odbywają badania przesiewowe? 

Pani Agata Miżejewska – odpowiedziała, że takie badanie nie jest wykonywane w ośrodku, 

tylko w szkole, gdzie jest wytyczona klasa, zabiera ze sobą niezbędny sprzęt i robi to w danej 

szkole. 

Radny Marek Świerkowski – zapytał czy wszystkie dzieci uczestniczą w pogadankach? 

Pani Agata Miżejewska – odpowiedziała, że są grupy wiekowe i programy są dostosowywane 

do tych grup. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 

Ad 3.  Informacja z prowadzonej działalności NZOZ im. Lucjana Kwiatkowskiego. 

Pani Laura Gorczyńska dyrektor NZOZ  przedstawiła powyższy materiał. 

Poinformowała radnych o swojej działalności jako lekarz i zarazem dyrektor placówki, o 

wykonywanych przez POZ szczepieniach ochronnych, obowiązkowych i tych 

nadobowiązkowych, o profilaktyce antytytoniowej, o ilości przeprowadzonych badań 

cytologicznych, które przysługują raz na trzy lata, o programie CHUK – profilaktyce chorób 

układu krążenia dla pacjentów między 35 a 65 rokiem życia. 

Dodała też, że do zadań placówki należy też opieka obywateli z Ukrainy, opieka nad 

pacjentami zarażonymi COVID-19, wykonywanie badań wzroku, ekg, holter, z tej możliwości 

skorzystało 127 pacjentów. 

Placówka wykonuje też testy na COVID-19, na grypę oraz RSV. 

Dyskusja: 

Radny Piotr Kołodziej – zapytał czy jest szansa aby w Ośrodku Zdrowia był ponownie lekarz ? 

Pani Laura Gorczyńska – poinformowała, że przyucza Panią doktor z Ukrainy, ale na pewno 

nie ma możliwości takiej aby był lekarz w Parchaniu. 

Radny Samuel Kurzyna – zapytał czy można liczyć, że będzie stomatolog? 

Pani Laura Gorczyńska – odpowiedziała , że nie ma szans na to, lekarzy stomatologów nie ma 

chętnych do pracy na wsi, ewentualnie tylko prywatna praktyka, gdyż Narodowy Fundusz 

Zdrowia nie ma środków. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego materiału. 
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Ad 4. Koszty utrzymania i funkcjonowania świetlic za 2023 rok. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła komisji powyższy temat. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski -  zadał pytanie  dlaczego w świetlicy w Nowym Dworze jest taka 

duża kwota za energię? 

Pani Anna Kuberska – odpowiedziała , że kwota jest za okres 18 miesięcy- sześć miesięcy 

tego roku. 

Radny Marek Świerkowski – będzie prosił  o ksero faktur za trzy punkty: Nowy Dwór, 

Chlewiska i Przybysław w terminie późniejszym.  

Radny Samuel Kurzyna – zadał pytanie w kwestii usług kominiarskich konkretnie kontroli 

przewodów kominowych. 

Pani Anna Kuberska – po sprawdzeniu specyfikacji od kominiarza poinformowała, że to są 

przewody wentylacyjne i każdy komin ma wentylację. 

Wszystkie przewody raz na kwartał są sprawdzane i wykazuje to kominiarz w specyfikacji 

załączonej do faktury. 

Ad 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji , radny Pan  Marek 

Świerkowski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 7 czerwca 2024 r., godz.  13.45 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie: 

Urszula Kilimiak       Mare Świerkowski 


